
 
 

Anteckningar vid SFDF:s träff i Örebro 8 dec 2011. 
 

Närvarande: Göran Johansson SFDF, Jan Nielsen och Vedad Bestic Från Örebro FDK. 
Hela styrelsen var inbjuden, det kom endast 2 ledamöter. 
 
Träffens öppnande: 
 
Göran öppnade träffen med att hälsa dem välkomna. Bakgrunden till denna träff är på grund 
av att Svealandsträffen blev inställd. Det är viktigt att SFDF får träffa domar klubbarna i de 
olika distrikten. Klubben hade inte anmält sig till Svealandsträffen. 
 
Information om SFDF:s  organisation: 
 
Göran redovisade hur SFDF är organiserade och vilka som är valda i styrelsen, samt SFDF:s 
Målsättning inför 2011. 
 
SvFF:s Centrala Domarkonferens: 
 

 Rekryteringsprojektet för rekrytering av nya domare nu och i framtiden. 

 AD i div. 1 herrar och damallsvenskan. 

 Domare i div. 1 damer. 

 Kurs-/fortbildningsverksamheten och LDO. 

 SvFF utbildning CDO och RDO på lokala platser. 

 Ungdomsutbildning före steg 1. 

 LDO skall avsättas pengar till i distrikten. SvFF-DK stöttar i denna fråga. 

 Rekrytering av nya domare och deras uppföljning. 

 Hur förbereds de nya DI. 
 
Synpunkter från träffen: 
 
Rekryteringen sköter DK helt själv. ÖFDK hjälper inte till eftersom de endast har cirka 50 % av 
distrikts- och förbundsdomarna. Konstgräsplanerna har skapat betydligt längre säsong. 
DK sköter all tillsättning i alla matcher. Steg 1-utbildningen sker bl.a. på våren med en 
cupturnering. Instruktörerna är svårt att få bort de ”gamla”. 
 
Är våra domare representerade i DK/DU? 
 
Vi har en vald ledamot som deltar i DK-mötena, men i övrigt har vi inte mycket till samarbete 
Finns kontakt med SDF? Ja, se ovan.   
Sitter Ni med i DK? Se ovan. 
Hur fungerar den LOD-verksamheten? OK. 
Är Ni med och påverkar? Nej. 
Vad gör vi åt utbildningsfrågorna i distriktet? Vet inget om detta, sköts helt av DK. 
Fogis. Ja 
Betalning via konto? Kontobetalning funkar dåligt, görs upp med berörd domare vid kallning. 



Mötet mellan domarorganisationerna – SvFF – UMBRO om domardräkten. 
 
Den gamla modellen av domarstrumporna var betydligt bättre. 
ÖFDK har avtal med Sydsport, de köper ex. vis den blå tröjan för cirka 330 kr. 
Klubbmedlemmarna får beställa via e-post och inloggnings kod direkt. 
Eftersom det är c:a 50 % av distriktets domare som är medlemmar i ÖFDK så är det väldigt 
dålig ”Stil- och Profil” inom distriktet. Det vore bra med ett krav på stil-och profil från DK. 
Vi tycker att UMBRO är mycket dåliga på att sköta försäljningen.  Vi beställer i tid, men 
eftersom ”elitdomarna” tar för sig först så blir det snett i leveranserna. 
 
Mötet mellan SvFF-DK och SFDF: 
 
Har inte hörts talat om att vi skall ha sittning med SDF i distriktet, det har inte förekommit i 
detta distrikt de sista 2 åren. Vi har idag att en del föreningar vill betala via konto, men tyvärr 
så fungerar det dåligt inom Futsalfotbollen. Det måste till en bättring och SFD måste skärpa 
kraven. 
De har inte fått tagit del av något avtal inom distriktsfotbollen. 
 
Framtiden för domarklubbarna: 
 
Det vore bra om endast medlemmar fick köpa domarkläderna, eller fick c:a x % i rabatt. 
Tycker att SFDF skall ta upp centralt om att vi skall få ta ut medlemsavgiften i samband med 
domarnas kursavgifter. Vår medlemsavgift i ÖFDK är 200 kr/år inkl. avgiften till SFDF. 
Detta är en mycket viktig punkt om över huvudet taget domarklubbarna skall leva vidare. 
Vi har idag 4 träffar det brukar vara: träff vid allsvensk match. Hjärt-Lugn Räddning. Kostträff 
och en regelträff inför kurserna på våren. 
 
Sociala media – hur har distrikten lös detta?  
 
Vi har haft några föreningar som skrivit negativt om domare på sin hemsida. 
Vi ville ha hjälp av SFD:s DK att de skulle ta bort detta från hemsidan, men fick inget stöd 
från DK med att föreningen skulle ta bort detta från sin hemsida. 
Vore bra om man tog upp detta från centralt håll, tror att det gör mer nytta om det kommer 
från SvFF. 
 
Avslutning. 
 
De som kom från styrelsen tyckte att denna modell var bra med en kvällsträff, men vi tycker 
att det är ” dålig stil” att inte meddela att man inte har tid att närvara. 
Göran tackade för visat intresse och hoppades på ett betydligt bättre samarbete i framtiden. 
 
 
Vid pennan var 
 
……………………………… 
Göran Johansson  
 


